
Fra: Øyvind Stang
Sendt: 8. september 2016 14:55
Til: Postmottak Lindås
Emne: VS: Innspel idrettsplanen

Kan dere legge denne inn i mappen med høringsinnspill til idrettsplanen, 15/3911

Takk, takk!

Øyvind Stang
Kultursjef/ Einingsleiar for kultur og aktivitet
Mob: 47462168
www.lindas.kommune.no

Fra: Øyvind Stang
Sendt: 30. august 2016 09:46
Til: Kristin Moe
Emne: SV: Innspel idrettsplanen

Takk, takk!

Øyvind Stang
Kultursjef/ Einingsleiar for kultur og aktivitet
Mob: 47462168
www.lindas.kommune.no

Fra: Kristin Moe
Sendt: 29. august 2016 17:34
Til: Øyvind Stang
Emne: Innspel idrettsplanen

Hei!

I idrettsplanen som no er til høyring, ligg fleirbrukshall i Alversund på nr. 3 på prioriteringslista i
handlingsprogrammet for anlegg, etter fleirbrukshall i Knarvik på 1. plass og rehabilitering av idrettsbana
på Ostereidet som nr. 2. Eg meiner det er sterke argument for at fleirbrukshallen i Alversund bør byggjast
på same tid som ny skule . Det vil vere uheldig for skulen om ein må vente på hall, og slik stå i fare for å
vere utan gymsal i ein periode (slik Leiknes har hatt det no). Eg kjem her med innspel om at hall i
Alversund må opp på 2. plass på prioriteringslista.

http://www.lindas.kommune.no/
http://www.lindas.kommune.no/


I tillegg vil eg fremje at «Kystvegen» kjem med som eit nærmiljøtiltak i planen, då dette vil kunne fungere
som ein gangveg/skuleveg for elevane frå Alvermark a/Ikenberget og til skulen. Dette vil kunne medverke
til ein trygg skuleveg for elevane.

Med helsing

Kristin Moe
Kommunalsjef for Oppvekst
Tlf.nr. 56 37 52 97 Mob.nr. 98 85 72 05
E - post: Kristin.Moe@ lindas.kommune.no

mailto:Kristin.Moe@lindas.kommune.no
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